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Dakovo, 05,02,2020,
Broj: 29- 2020.

emttovrwrA oDBoRA I NADZoRNoG oDBoRA
- Svima -

Temeljem dlanka 28. i 33. Statua Gradskog druStva Crvenog kriia Dakovo sazivam 19.
sjednicu Odbora GDCK Dakovo za 13.02,2020. ( detvrtak ) za 13,00 sati koja u prostorijama
Gradskog dru5tva Crvenog kriia Dakovo.

Za sjednicu predlaZem slijedeii :

DNEVNIRED:

L. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Odbora odrZane t9.L2.2019. g.

2, Kratka informacija o radu dru5tva izmedu dviju sjednica Odbora.
3. Razmatranje lzvjeSia o radu GDCK Dakovo za 20t9.g,
4. Razmatranje Financijskog izvje5ia GDCK Dakovo za20t9.g.
5. Razlidito.

Molim da se pozivu odazovete, a eventualnu sprijedenost opravdate na telefon 8Lg-252.

PREDSJEDNIK:
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imruovroDBoRA r NADzoRNoG oDBoRA pRtsurNI NA lg.sJEDNlcl oDBoRA
ooRZRruor: L3.oz.2ozo. u DAKovu s poe rrKoM u 13,00 sATt

REDNI

BROJ IME I PREZIME vLAStrofiuerut poTpts

1. Josip Rener, predsjednik U-J
2. Terezija Jakobovi6, dopredsjednica ,L{, ,-

'/\-?

3. dr Dejan Hil, dopredsjednik
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4. Nada Deni6, ilanica Odbora o
5. Mate Kneievi6, ilan Odbora ///h-zzz/2",

5. Josip Bari5i6, Elan Odbora

7. Marinko Kovat, ilan Odbora

l/

8, Branka Tomljenovii, Nadzorni odbor

9, Branka Barna , dlanica NO

10. lvan 5poljar, dlan NO

tt. Duro Brataljenovi6, ravnatelj
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ZAPISNIK
sa 19. sjednice Odbora Gradskog druStva Crvenog kriZa Dakovo odrZane L3,OL,ZOZO, godine
(detvrtak) u prostorijama Gradskog dru5tva Crvenog kriZa Dakovo, Kralja Tomislava 16. s podetkom
u 13,00 sati.
Sjednici su prisustvovali sl'ljedeii dlanovi Odbora: Rener Josip - predsjednik, Bari5ii Josip, prof. Denid
Nada , Mate KneZevii, Terezija Jakobovii i Kovad Marinko. Opravdano odsutan dr Hil Dejan.
dlanovi Nadzornog Odbora: Branka Tomljanovii i lvan Spoljar. Opravdano odsutna Branka Barna.
Sjednicije prisustvovao : ravnatelj GDCK Dakovo Duro Brataljenovii.
Za dnevni red sjednice predsjednik RenerJosip je predloiio slijede6e todke:
DNEVNI RED:

t. Usvajanje zapisnika s 18. sjednice Odbora GDCK Dakovo odrZane 19.72.2019.g.
2. lnformacija o radu GDCK Dakovo izmedu dviju sjednica Odbora.
3. Razmatranje lzvjeSia o radu GDCK Dakovo za 2Ot9.g,
4. Razmatranje Financijskog izvje5da GDCK Dakovo za 2019.g.
5. Razlidito .

Predsjednik konstatira da je prisutno 6 od 7 dlanova odbora i imamo kvalitetnu veiinu za dono5enje
pravovaljanih odluka i otvara raspravu po predloZenom dnevnom redu. Kako nije bilo viSe prijedloga
za nadopunu dnevnog reda - predsjednikje dao dnevni red na usvajanje, teje dnevni redjednoglasno
prihvaien . Predsjednik je pozdravio sve nazodne dlanove Odbora i No i predloiio je za zapisnidara
sjednice odbora Duru Brataljenoviia. 

**{(,r<*<*({.,*

Ad.1. Predsjednik je prisutne dlanove Odbora upoznao sa zakljudcima sa 18. Sjednice Odbora i
njihovom realizacijom, te je zapisnik s 1.8. sjednice dao na raspravu. Kako nije bilo primjedbi na
zapisnik - istije jednoglasno usvojen.
Ad.2. Radu GDCK Dakovo izmedu dviju sjednica odbora izvijestio je ravnatelj:
Za sjednicu nismo pripremili pisani materijalvezano uz rad GDCK Oakovo izmedu dviju sjednica - pa
Odbor informiram da smo u sijednju radili na izvje5iima o radu / HCK , DCK OBZ, Uredu drZavne
uprave, AZOPU, lzvjeiie o radu volontera i izvje5ia za Odbor i Skup5tinu/. Realizirana je Odluka
Odbora o nabavci invalidskih pomagala iz sredstava Solidarnosti na djelu - te su ista u skladistu GDCK
Dakovo' odrZana je jedna akcija dobrovoljnog darivanja krvi i pripremljeno je sve za sutra$nju akciju
darivanja krvi i tipizaciju krvnih uzoraka , odrZana su 3 tedaja p.p, za vozade , a tedaj za trudnice je u
tijeku i biti ie zavr5en iduii tjedan. To bi bilo sve Sto uradeno u prethodnom razdoblju.
!nformacija o radu izmedu dviju sjednica uzeta je na znanje od strane tlanova Odbora.
Ad.3' Predsjednik : U materijalima za danaSnju sjednicu Odbora primiliste lzvjeiie o radu GDCK
Dakovo za 2019. godinu. Mogu samo napomenuti da je ono vrlo sadriajno sa svim podacima o
djelatnostima koje smo odradivali u tijeku godine; od broja sjednica, broja dlanova CK, o rezultatima
ddk-a , a na sjednicama Odbora smo redovito informiranio svima aktivnostima, itd. Otvaram
raspravu po pitanju lzvje5da o radu za2Ol9, godinu.
Bari5id : osobno sam zadovoljan sa nadinom Sto nas se redovito informira o radu dru5tva na svim
sjednicama odbora -tako da sam u tijeku sa svim dogadanjima, a vjerujem da iostalidlanoviOdbora
dijele moje miSljenje . lz ovoga cjelovitog izvje5ia vidljivo je sve Sto smo radili ikojisu rezultati
postignuti.
Predsjednik: Ako se nitko drugi ne javlja za raspravu - predlaZem da prihvatimo lzvjeSie o radu GDCK
Dakovo za2Ot9.g. ida predloZimo Skup5tinida lzvje5ie o radu zaZOtg.godinu prihvati.
Odbor je jednoglasno prihvatio tzvje5de o radu i predloiio je Skup5tini GDCK Dakovo da takoder
prihvati tzvje56e o radu GDCK Dakovo za2OL9.g.
Ad'4. Predsjednik: Pod ovom todkom dnevnog reda u razmatranju Financijskog izvje5ia zaZOlg.
godinu, molim prisutne dlanove NO da nas informiraju o nalazu prilikom pregledavanja financijskog
poslovanja GDCK Oakovo.



goda' Tomljanovii : Nadzorni odbor je imao sjednicu na kojoj je konstatirao da je poslovanje vocleno
sukladno pozitivnim propisima i da je uredno. Te predlaZe Odboru i Skup5tini da isto prihvate izvje5ie
o Financijskom poslovanju GDCK Dakovo za2Ot9,g,
Ravnatelj: Kroz pregled financijskog poslovanja vidljivo je da smo ostvarili prihod od 1.630.g01,14 kn i
rashod od t.625.749,61 kn, te je ostvarena dobiti od 5.051,53 kn, S obzirom da smo imali rebalans
financijskog plana u prosincu 20L9. godine - vidljivo je da smo imali odstupanja u prihodima za

Sotovo 75.000,00 kn i odstupanja u rashodima od 117.000,00 kn., te je planirani ostatak smanje za
gotovo 42.000,00 kn iz razloga Sto smo u prosincu imali dodatnih uplata iz proraduna i u vrijeme
predblagdansko i blagdansko odrZali smo dodatna tri tedaja p,p. za vozade i radnike za za5titu na
radu' Stoga je do5lo do poveianja prihoda i rashoda viSe od planiranog, a dobit je smanjena nakon
isplaiene nagrade, obraduna zaliha u skladiStu GDCK i uplate invalidskih pomagala temeljem Odluke
Odbora.
Buduiida nije vi5e bilo prijavljenih rasprava, predsjednik je dao na glasovanje Financijsko izvje5ie
GDCK Dakovo za 2019.g.
Financijsko izvjeSde za 20tg.g. GDCK Dakovo jednoglasno je prihvadeno i preporuka je Skup5tini
GDCK da ga prihvati na svojoj sjednici.
Ad.5' Pod todkom razlidito - predsjednik je informirao dlanove Odbora o predstojeiem natjecanju
ekipa p.p. pomlatka i mladeZi Crvenog kriZa koje ie se odrZatiOT.oZujka 2O2O.g. Ovo napominje iz
razloga 5to iemo pojedine dlanove angaZirati na provodenju ove aktivnosti, a ujedno Zelim reiida
planiramoodriatikraiiseminar-sastanakzavoditeljeekipa (nastavnike)kakobihdaliuputeza
pripremu ekipa prvenstveno u praktidnom djelu natjecanja.( Planirano je 2g.veljade 2020. Sastanak).
ovim putem zahvaljujem na odazivu za danaSnju sjednicu i zaklludulem dana5nju sjednicu Odbora u
1.3,45 sati.

Zapisnidar:

Duro Brataljenovii, dipl.politolog Rener Josip,

Preds


